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Skolen på Islands Brygge 

 

  Artillerivej 57 og 130 

  2300 København S 

 

  Telefon 

  33 66 42 00 

 

  E-mail: 

skolenpaaislandsbrygge@buf.kk.dk 

   

https://sib.aula.dk/ 

www.kk.dk 

 

29. august 2023 

 

29. august 2023 

Referat af skolebestyrelsens møde mandag den  

28. august 2023 kl. 16:00 – 19:00 

 

Deltagere: 

Sofie Lunøe 

Peter Sloth Madsen 

Jack Austern 

Natalie Weischer Godske 

Anna Kvist Knorborg 

 

, elevrepræsentant (afventer valg) 

, elevrepræsentant (afventer valg) 

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström, medarbejderrepræsentant 

 
Aase Hammer 

Mikael V. Hermansen 

Pernille Østergaard 

 

Afbud fra:  

Thomas Tomaszewski 
Anne Stubsgaard 

 

Simon Abramowitz fra Administrativt Fællesskab Amager deltog under punkt 2. 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt  i udskolingen – Artillerivej 130  

 i mødelokale 1.19 på 1. sal ved PLC 

 

 

 

 

http://www.kk.dk/
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Ca. 

Tid 

# Emne Formål 

16.00 1 Godkendelse af dagsorden Valg af ordstyrer 

og mødeleder 

16.05 2 2. prognose for regnskabet 

Besøg fra Administrativt Fællesskab Amager 

 

Skolen: Forventet merforbrug på ca. 205.000 kr. efter 

budgetkorrektioner. 

Det udsendte bilag for 2. prognose blev gennemgået på mødet. 

 

KKFO: Forventet mindre-forbrug på 640.000 kr. Bl.a. fordi midler 

tilbageholdes til genoptagelse af eftermiddagsmad i madskolen.  

 

Simon deltager gerne i SB møder oftere. 

 

Orientering 

16.35 3 Skoleårets opstart i udskolingen og basisskolen, herunder maj-

børnene 

 

Det har været godt, at klasserne etableres i maj – det har betydet en 

bedre opstart i børnehaveklassen. Dette kan også mærkes i KKFO’en. 

Der er pres på basisskolelokalerne i maj og juni. Thorsanna er brugt 

rigtig meget i den forbindelse.  

 

I basisskolen har det været en fin opstart, selv om børnene lige skal 

tilbage i skolerytmen igen. Der er malet på asfalten i skolegården, og 

det betyder mere udeundervisning. Boldområdet kan også snart 

tages i brug. Opstarten har også handlet meget om madskolen og 

det kræver lidt tilvænning for alle parter, at spisekonteksten nu er 

anderledes. 

 

I udskolingen har det været en god opstart med god stemning og 

glade børn. Der er afsat et beløb som eleverne sidst på året kan 

disponere over - dog ryger der bolde fra røret ved hærværk på 

skolens inventar og bygning. Vaping (éngangs e-cigaretter) er en 

udfordring, der arbejdes med – bl.a. i form af oplæg for eleverne fra 

SSP og andre. 

Orientering 

17.00 4 Henvendelse fra SB til Borgerrepræsentationen vedr. sikker 

skolevej? 

 

SB bakker op om, at der arbejdes videre med henvendelsen til 

Borgerrepræsentationen.  

Drøftelse/ 

godkendelse 

 

17.15  En kort pause  

17.25 5 Skolebestyrelsens forretningsorden 

Forslag til ændringer 

 

Forslag om ændringer i forretningsorden vedtaget d.28. august.  

Beslutning 

17.40 6 Skolens principper 

Gennemgang for behov for at revidere 

 

Drøftelse 
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Skolens principper blev gennemgået: 

 

Følgende revideres: 

- Retningslinjer for meddelelsesbog bliver revideret efter 1. runde 

skole-hjemsamtaler 

- Principper for teamdannelse og kompetenceudvikling revideres 

årligt 

- Værdiregelsæt og ordensregler skal opdateres 

- Principper om samarbejde og kommunikation mellem skole og 

hjem skal opdateres 

- Bilag til værdiregelsæt skal opdateres 

- Retningslinjer for understøttende undervisning og faglig 

fordybelse skal opdateres 

- Retningslinjer for fritagelse for undervisningen skal opdateres 

- Pædagogisk program skal opdateres 

- Retningslinjer for omklædning og badning skal drøftes og gerne 

vedtages. 

18.00 7 Forberedelse af kontaktforældremødet 

Emne: kontaktforældrenes rolle, erfaringsudveksling i grupper? 

Hilse på SB 

 

Drøftelse af, hvordan kontaktforældrene kan involveres mere.  

 

Forslag om:  

at kontaktforældrene får sendt referatet direkte i aula – kontoret 

sender ud. 

 

- kontaktforældre og aktivitetsforældre skal have hver sin pjece 

med en funktionsbeskrivelse – ikke én samlet.  

 

- den nuværende tages med til forældremøderne, så lærerne kan 

give den til nye kontakt- og aktivitetsforældre. 

 

- en snak med kontaktforældrene på SB-mødet om, hvordan 

kontaktforældrene ser sig i opgaven og omkring samarbejdet 

med SB. 

 

- kontaktforældrene kan inviteres til flere møde, så SB kan 

modtage input på diverse. 

 

Drøftelse/ 

beslutning 

18.30 8 Nyt fra personalet 

Se punktet ”Skoleårets opstart i udskolingen og basisskolen, 

herunder maj-børnene” 

 

Nyt fra ledelsen 

Det kan mærkes, at byggeriet og udearealer er næsten færdige på 

basisskolen. Taget skiftes pt. på multisalen og der skal skiftes lidt 

vinduer rundt omkring.  

 

Pt. bliver der lavet elevinterviews i forhold til indsamling af data i 

undervisningsmiljø – alt sammen i forbindelse med 
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skolelederuddannelsen som hele ledelsen deltager i.  

18.45  Eventuelt 

Opfordring til et rigtig godt fremmøde til de næste par møder, da 

der er meget, der skal besluttes. Der skal hverves forældre – så prik 

gerne til folk.  

 

18.55  Underskrift af referat       

Afgang til restauranten 

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes onsdag den 20. september 2023 kl. 16.30 - 19.30.  

Kontaktforældre inviteres til at deltage kl. 18.30 – 19.30 


